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З А П И С Н И К 
  са 52.  сједнице Представничког дома  

 Парламентарне скупштине  Босне и Херцеговине,  
одржане 29. априла 2009. године 

 
 
 Сједница је почела у 10 часова. Присуствовала су 33 посланика. Одсуство су оправдали: Јован 
Тодоровић, Милица Марковић, Винко Зорић, Славко Матић, Велимир Јукић, Мирјана Малић, Азра 
Хаџиахметовић, Сеад Јамакосмановић и Бакир Изетбеговић. 
 Из Савјета министара БиХ сједници су присуствовали министри: Средоје Новић, Сафет 
Халиловић, Божо Љубић, те замјеник министра Вилим Приморац. 
 Из међународних организација сједницу су пратили представници: ОХР-а, ОЕБС-а, ЕУСР-а, 
ЕУПМ-а, Амбасаде Велике Британије те невладине организације Центри цивилних иницијатива. 
 Предсједавајући Бериз Белкић образложио је измјене и допуне предложеног дневног 
реда. 
 У расправи о дневном реду учествовали су: Адем Хускић, Денис Бећировић, Милорад 
Живковић и Драго Калабић. 

Адем Хускић предложио је допуну дневног реда двјема тачкама. Као прво, предложио је усвајање 
закључка сљедећег садржаја: „Задужују се законодавни и извршни органи власти у БиХ да ураде 
властите акционе планове за реализацију препорука из Коминикеа Управног одбора за 
спровођење мира од 26.03.2009. године“, рекавши да је овај предлог, 01. 04. 2009. Године, у 
писаној форми доставио предсједавајућем Дома. Као друго, предложио је допуну дневног реда 
тачком: Доношење одлуке о проглашењу 27. јануара Међународним даном сјећања на жртве 
холокауста и 11. јула Даном сјећања на жртве геноцида у Сребреници.  

Денис Бећировић подсјетио је на закључак Дома са 47. сједнице којим је Министарство 
безбједности задужено да најкасније у року од 15 дана достави информацију о стању 
безбједности новинара у БиХ. С обзиром да информација још увијек није достављена, предложио 
је да се ова тачка свакако уврсти у дневни ред наредне сједнице, са овом информацијом или без 
ње. У вези са тачком 24. дневног реда: Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање 
сагласности о закључцима под бр. 1 и 5 Дениса Бећировића, предложеним поводом расправе о 
Извјештају о раду Савјета министара БиХ за 2008. годину, предложио је да се, у случају да 
закључци не буду усвојени, затражи информација Савјета министара о томе зашто није 
реализовао Програм рада за 2008. годину. 

Предсједавајући је рекао да је на сједници Проширеног колегијума, у оквиру Текућих 
питања, констатовано да Информација о стању безбједности новинара у БиХ није достављена и 
додао да ће Колегијум поново затражити достављање материјала. 

Милорад Живковић ставио је примједбу на начин кандидовања тачака дневног реда на 
самој сједници, када посланици немају потребан материјал, рекавши да тиме престаје потреба за 
сједницама Проширеног колегијума. Казао је да је дневни ред обиман и да би га проширивање 
само додатно оптеретило и предложио да се тачке које је предложио Адем Хускић уврсте у 
дневни ред наредне сједнице. 

Адем Хускић прихватио је овај предлог, па је предсједавајући за 52. сједницу  
Представничког дома констатовао сљедећи 
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Д Н Е В Н И  Р Е Д 

 
1. Усвајање Записника са 51. сједнице Представничког дома; 
2. Посланичка питања и одговори; 
3. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о финансирању институција БиХ (друго 

читање); 
4. Предлог закона о адвокатури БиХ (друго читање);  
5. Предлог оквирног закона о основама научноистраживачке дјелатности и координацији 

унутрашње и међународне научноистраживачке сарадње БиХ (друго читање); 
6. Предлог закона о поштама БиХ (друго читање); 
7. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о држављанству БиХ (друго читање); 
8. Предлог закона о поступку закључивања и извршавања међународних уговора (прво 

читање);  
9. Предлог закона о контроли спољнотрговинског промета робе и услуга од стратешке 

важности за безбједност БиХ (прво читање); 
10. Предлог закона о парламентарном војном повјеренику БиХ, предлагачи: посланици 

Шефик Џаферовић и Адем Хускић (прво читање); 
11. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о спорту у БиХ, предлагач: Дом народа 

(прво читање); 
12. Предлог закона о обезбјеђењу пропорционалне етничке заступљености у органима управе 

и локалне самоуправе у БиХ – предлагач: Клуб посланика СДА (прво читање); 
13. Предлог закона о акцизама Босне и Херцеговине (прво читање); 
14. Изјашњавање Дома о захтјеву Комисије за финансије и буџет за продужење рока за 

достављање извјештаја о Предлогу закона о јавним набавкама; 
15. Изјашњавање о Предлогу ревидиране стратегије Босне и Херцеговине за спровођење 

Анекса VII Дејтонског мировног споразума и о закључцима проистеклим из расправе 
усаглашеним у надлежној комисији; 

16. Годишњи извјештај Централне банке БиХ за 2008. годину; 
17. Финансијски извјештај Централне банке БиХ за 2008. годину; 
18. Извјештај о активностима Канцеларије за ревизију институција БиХ за 2008. годину; 
19. Извјештај о утрошку средстава Предсједништва БиХ за 2008. годину; 
20. Извјештај о раду Државне комисије за ревизију одлука о натурализацији страних 

држављана у БиХ за период од 01. 01. 2008. године до 16. 02. 2009. године, са Предлогом 
закључака; 

21. Извјештај о раду и Финансијски извјештај Агенције за поштански саобраћај БиХ за 2008. 
годину; 

22. Извјештај о раду Управног одбора Извозно-кредитне агенције БиХ за 2008. годину; 
23. Извјештај Привремене заједничке комисије за утврђивање старе девизне штедње грађана 

БиХ положене на рачуне домицилних банака и филијала у БиХ; 
24. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о закључцима под 

бр. 1 и 5 Дениса Бећировића, предложеним поводом расправе о Извјештају о раду Савјета 
министара БиХ за 2008. годину; 

25. Изјашњавање о Иницијативи посланика Славка Јовичића да се на сједници Дома разматра 
„Извјештај Државне агенције за истраге и заштиту о достављању Извјештаја о почињеном 
кривичном дјелу против више лица из Републике Српске“; 

26. Изјашњавање о Иницијативи посланика Жељка Кузмановића да се на сједници Дома  
разматра „Извјештај Тужилаштва БиХ о начину примања и даљем поступању у вези са 
достављањем Извјештаја Државне агенције за истраге и заштиту о почињеном кривичном 
дјелу против више лица из Републике Српске“; 

27. Изјашњавање о Иницијативи посланика Адема Хускића и Шемсудина Мехмедовића за 
измјену Одлуке о ограничењу увоза путничких аутомобила, теретних возила и 
аутомобилских гума; 

28. Именовање три члана у Заједничку комисију за усаглашавање текста  Закона о Агенцији за 
пружање услуга у ваздушној пловидби; 
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29. Именовање  три члана у Заједничку комисију за усаглашавање текста Закона о измјенама и 

допунама Закона о државној служби у институцијама БиХ. 
 
 
Ад. - 1.  Усвајање Записника са 51. сједнице Представничког дома 

 
Предсједавајући је констатовао да је Записник достављен посланицима. 
Није било расправе. 
Записник са 51. сједнице усвојен је са 30 гласова „за“ (из Федерације БиХ 19, из 

Републике Српске 11), без гласова „против“ и једним гласом „уздржан“. 
      
Ад. - 2.  Посланичка питања и одговори 
 

Предсједавајући Белкић је у уводним напоменама рекао да су одговоре на питања добили  
посланици: Хусеин Нанић, Лазар Продановић, Момчило Новаковић, Адем Хускић, Салко 
Соколовић, Драго Калабић, Рифат Долић, Нико Лозанчић, Шефик Џаферовић, Азра Алајбеговић, 
Садик Ахметовић, Денис Бећировић, Славко Матић, Сефер Халиловић, Шемсудин Мехмедовић и 
Жељко Кузмановић. 
 Одговоре су коментарисали: Хусеин Нанић, Шефик Џаферовић, Шемсудин Мехмедовић, 
Жељко Кузмановић, Адем Хускић, Драго Калабић, Момчило Новаковић и Нико Лозанчић. Адем 
Хускић је, коментаришући одговор Федералног министарства  финансија – Порезне управе 
Сарајево, на питање постављено на 45. сједници, предложио закључак о којем се Дом није 
изјашњавао, а који гласи: „Задужује се Савјет министара БиХ да законским прописима 
обезбиједи могућност наплате потраживања државних органа БиХ од фирми чији су оснивачи 
или власници страни држављани.“ 
  
 У оквиру коментара питања су поставили посланици: 
 

Хусеин Нанић: 
 „Да ли се прати реализација преузетих обавеза по Уговору о докапитализацији 
'Енергопетрола' и шта су влада и агенција предузеле и шта ће предузети да се уговор у 
потпуности испоштује?“ 
 

Шефик Џаферовић: 
„Шта се намјерава предузети како би се у правосуђу спријечио одлив кадрова који раде у 

мјестима изван њиховог пребивалишта?“ 
  

Драго Калабић: 
„Шта ће Савјет министара урадити поводом одлуке Савјета Регулаторне агенције којом се 

плата генералног директора Агенције увећава за 30%?“ 
 
Постављена су нова посланичка питања како слиједи: 

 
Хусеин Нанић: 
„1.  Да ли је Савјет министара утврдио Трогодишњи програм јавних инвестирања? 
  2. Са колико неискоришћених кредитних средстава БиХ располаже, за шта су та средства 

намијењена, колика је затезна камата и шта Савјет министара предузима како би се средства 
утрошила?  

 3.  На који начин се наплаћује такса за гледање сателитског програма у дијаспори,  колико 
је картица продато по годинама од успостављања тог система и колика је појединачна цијена? 
Шта је руководство урадило и шта планира урадити да се та наплата повећа?“ 
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Шемсудин Мехмедовић: 
''1. Од 07. 12. 2007. године суспендован је са дужности замјеник директора Граничне 
полиције Вахид Алагић, због истраге коју спроводи Тужилаштво БиХ. У којој фази је 
истрага, те када се очекује њено окончање, с обзиром да се ради о човјеку који има 
породицу, те да је неријешен његов радно-правни статус, због још неокончане истраге?  

1. Када ће се почети примјењивати члан 54. став 4. и члан 57, као и члан 30. став 1. Закона о 
платама и накнадама у институцијама БиХ? 

2. Шта каните учинити да се спријечи понашање банака у БиХ које не само да је супротно 
тржишним законима него и је неморално у актуелном тренутку у БиХ? 

3. а) Због чега је у ИПА 2008. Националном програму 'Јачање институционалних капацитета 
Агенције за лијекове и медицинска средства БиХ'  планирано само 500. 000 евра (укупан 
износ за цијели пројекат је 2.850.000 евра)? 
- Са којим ентитетским институцијама из ове области су обављене консултације приликом 
кандидовања овог пројекта, осим са министарствима? 
- Таксативно (тачну спецификацију трошкова) колико и гдје је утрошено 2.500.000 евра и 
ко их реализује (које су јединице за реализацију пројеката). 
   б) Који је допринос Конференције министара здравства БиХ у повезивању активности 
ентитетских и државних тијела, што је и функција Конференције министара као 
координационог тијела? Да ли се рад Конференције на изради извјештаја пројекта ИПА и 
надзора над примјеном договореног финансира из наведеног? 
  ц)  Да ли ће Агенција за лијекове Републике Српске наставити радити као правно лице 
РС, или се гаси у судском регистру, с обзиром да је у току успостављање Агенције за 
лијекове и медицинска средства Босне и Херцеговине и Законом је утврђено да се 
преузиму запосленици са ентитетских нивоа у државну агенцију. 
- Да ли ће Завод за контролу лијекова престати радити а запослени из наведених 
институција прећи у државну агенцију? 
- Да ли права и обавезе остају на ентитетима? 
- Шта Агенција РС, а шта Завод уносе у државну агенцију осим запослених?'' 

 
Мехмед Суљкановић: 
„У којој фази се налази поступак регистрације Уније кинолошких савеза у БиХ?“  

 
Рифат Долић: 

„1. Чиме је иницирана промјена локације царинског терминала у Великој Кладуши из 
објеката фирме 'Агрокомерц' у објекте једне приватне фирме чији је власник један од водећих 
криминалаца у Унско-санском кантону и доказани утајивач пореза који је мало ствари у животу 
урадио на законит начин? На који начин је обављена законска процедура оглашавања избора нове 
локације, која је логика да једна типично државна установа каква је царина напушта просторије у 
већинском државном власништву, изнајмљује просторије у приватном власништву и, да ствар 
буде гора, дакле, аранжман прави са власником који је краљ криминала, рада на црно и утаје 
обавеза према држави?“  
(Рифат Долић је затражио је да ово питање буде прослијеђено и Државној агенцији за истраге и 
заштиту и ОХР-овом Одјелу за борбу против организованог криминала)  
 2. Подносим Иницијативу министру да именује једног или више службеника који ће 
посјетити Мехмеда Шумића у његовом пребивалишту и утврдити чињенице у овом случају и о 
томе поднијети информацију овом дому или мени као посланику.“ 
   

Милорад Живковић: 
 „Колико је према сазнањима које има Савјет министара враћено имовине у земљама 
потписницама Споразума о питању сукцесије бивше СФРЈ, правним и физичким лицима из Босне 
и Херцеговине?“ 
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Хаџи Јован Митровић: 

 „Када по Уставу БиХ грађанин БиХ може бити проглашен неподобним да буде биран, те 
аналогно томе и да нема могућности да бира?“ 
 

Денис Бећировић:  
„1. Ја имам два посланичка питања. Прво питање постављам већ ево четврти мјесец што 

предсједавајућем Савјета министара, што различитим министрима у Савјету министара БиХ. 
Наиме, иако по Пословнику треба да добијемо одговор најкасније у року од 30 дана, ево четврти 
мјесец, понављам, немам одговор на питање. Колико је Генерални секретаријат Савјета 
министара БиХ купио аутомобила у посљедњој години? Тачно наведено од 15. априла 2008. до 
15. априла 2009. године. Колика је тачна цијена купљених аутомобила, начин куповине 
аутомобила и оправданост куповине тих аутомобила? 
 2. Како је могуће да генерални директор и два замјеника генералног директора 
Дирекције за цивилно ваздухопловство БиХ и дан-данас обављају наведене функције, односно 
које правне радње су у међувремену предузете у том смислу?“  
   

Селим Бешлагић: 
 „Ко је одговоран и ко има надлежност да утиче на функционалност Управног одбора 
Агенције за безбједност хране и заштите и зашто Управни одбор Агенције већ пет мјесеци није 
одржао сједницу која је требало да се одржи 20. 11. 2008. године?“ 
  

Нико Лозанчић: 
„На основу којих и каквих стандарда је полицијским службеницима у нашој земљи 

забрањено ношење службеног наоружања изван формалног радног времена, иако су у складу са 
важећим прописима дужни да у свакој прилици интервенишу и поступају у складу са 
полицијским овлашћењима? Шта се може учинити да се ова небулозна забрана укине?“ 
 

Адем Хускић:  
„1. Колико у БиХ има заштитарских агенција, ко су њихови власници, колико имају 

запослених и колико и какво наоружање посједују? 
 2.  Колико у БиХ има ловачких удружења, како се оснивају, колико чланова укупно броје 
и колико и какво наоружање посједују?“ 
  

Ремзија Кадрић: 
 „Да ли ентитетски органи власти (владе, парламенти и слично) отварају своја 
представништва у иностранству и која, по којем правном основу (да ли је то у складу са Уставом 
БиХ), ко их финансира и која је њихова дјелатност у иностранству?“ 
 

Саво Ерић: 
„Колико су институције БиХ потрошиле средстава за плаћање закупнина, тј. кирија за 

период од 01.01. до 30.04.2009. године? Када ће нова зграда Савјета министара бити усељена у 
пуном капацитету као и завршена прерасподјела канцеларија у згради Парламента БиХ?“  
  

Лазар Продановић: 
 „Да ли су завршене припреме и активности за израду Предлога закона о платама и другим 
накнадама у судским и тужилачким институцијама на нивоу БиХ?“ 
 

Бранко Докић 
„Шта ће Савјет министара предузети да се одштетни захтјев породице Старовлах коначно 

ријеши  дипломатским путем између БиХ и снага НАТО-а?“  
 

Салко Соколовић: 
 „Шта Савјет министара и надлежно министарство предузимају да се уреди област у вези 
са нумерацијом артикала, тзв. бар код?“  
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Екрем Ајановић: 

  „1. Зашто се касни са спровођењем Закона о лијековима и медицинским средствима и  
Закона о радијацијској и нуклеарној безбједности БиХ? 

  2. Када ће у пуном капацитету почети радити обје агенције? 
  3. Да ли директор и замјеник директора могу спроводити  своје надлежности а да нису у 

радном односу?“ 
 

Садик Бахтић:   
 „1. Када ће Савјет министара завршити процес именовања директора у појединим 
државним институцијама у којима су због истека мандата садашњи директора већ дуго вршиоци 
дужности, а што отежава рад тих институција и те институције не могу да раде у пуном 
капацитету? Ту прије свега мислим на Дирекцију за европске интеграције, Управу за индиректно 
опорезивање, РАК и остали. 

2. Да ли је Министарство иностраних послова упознато са посјетама појединих високих 
државника других земаља појединим општинама, гдје се са појединим начелницима разговара о 
јако важним државним питањима (питање гасовода, аеродрома Жељава итд). Поједини 
начелници глуме предсједавајућег или Савјета министара или најмање члана Предсједништва. Да 
ли су такве посјете најављене и да ли су ишле редовном процедуром?“ 
  
Ад. - 3. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о финансирању институција БиХ 
             (друго читање) 
 

Предсједавајући је дао уводне напомене, а затим је кратко дискутовао о Предлогу закона.  
Није било расправе. 
Предлог закона о измјенама и допунама Закона о финансирању институција БиХ усвојен 

је у другом читању са 28 гласова „за“ (из Федерације БиХ 16, из Републике Српске 12), без 
гласова „против“ и три гласа „уздржан“. 
 
Ад. - 4. Предлог закона о адвокатури БиХ (друго читање) 
 Предсједавајући је дао уводне напомене о Предлогу закона. Уз остало, рекао је да је у 
пленарној фази Сефер Халиловић поднио девет амандмана. 

У оквиру ове тачке дискутовао је Шефик Џаферовић, као предсједавајући Уставноправне 
комисије надлежне за разматрање овог предлога закона. 
 Дом се најприје изјаснио о амандманима Сефера Халиловића. Резултати гласања су 
сљедећи:  
 Амандман I није усвојен – „за“ је гласало 13 посланика, „против“ 13, „уздржана“ четири. 
 Амандман II - „за“ је гласало 12 посланика (из Федерације БиХ осам, из Републике 
Српске четири), „против“ 11, „уздржано“ осам. Предсједавајући је констатовао да нема потребне 
већине ни из једног ентитета. Колегијум је одмах спровео усаглашавање. Предсједавајући је 
констатовао да се Колегијум усагласио да Амандман II није усвојен. 
  Амандман III је усвојен – „за“ је гласало 17 посланика (из Федерације БиХ 11, из 
Републике Српске шест), „против“ 10, „уздржано“ пет. 
 Амандман IV - „за“ је гласало 15 посланика (из Федерације БиХ 10, из Републике Српске 
пет), „против“ осам, „уздржано“ осам. Није било ентитетске већине, па је Колегијум спровео 
усаглашавање. Сагласност није постигнута. У другом кругу „за“ је било 15 посланика, „против“ 
12 (из Федерације БиХ седам, из Републике Српске пет), „уздржано“ пет – Амандман IV је 
усвојен. 
 Амандман V - „за“ је гласало 15 посланика (из Федерације БиХ 11, из Републике Српске 
четири), „против“ осам, „уздржано“ осам. Није било ентитетске већине, па је Колегијум спровео 
усаглашавање. Сагласност није постигнута. У другом кругу „за“ је било 15 посланика, „против“ 
12 (из Федерације БиХ седам, из Републике Српске пет), „уздржано“ пет – Амандман V је 
усвојен. 
 Амандман VI - „за“ је гласало 15 посланика (из Федерације БиХ 11, из Републике Српске 
четири), „против“ осам, „уздржано“ девет. Није било ентитетске већине. Колегијум је одмах 
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спровео усаглашавање. Сагласност није постигнута. У другом кругу „за“ је било 16 посланика, 
„против“ 10 (из Федерације БиХ шест, из Републике Српске четири), „уздржано“ шест – 
Амандман VI је усвојен. 
 Амандман VII - „за“ је гласало 15 посланика (из Федерације БиХ 11, из Републике Српске 
четири), „против“ девет, „уздржано“ осам. Колегијум је одмах спровео усаглашавање због 
недовољне ентитетске већине. Сагласност је постигнута – Амадман VII је усвојен. 
 Амандман VIII је усвојен - „за“ је гласало 16 посланика (из Федерације БиХ 11, из 
Републике Српске пет), „против“ осам, „уздржано“ осам. 
 Амандман IX је усвојен - „за“ је гласало 17 посланика (из Федерације БиХ 12, из 
Републике Српске пет), „против“ девет, „уздржано“ шест. 
 

Након изјашњавања о амандманима, приступило се изјашњавању о Предлогу закона у 
другом читању. „За“ су гласала 22 посланика (из Федерације БиХ 20, из Републике Српске два), 
„против“ девет „уздржан“ један. Предсједавајући је констатовао да нема потребне ентитетске 
већине, па је одмах спроведено усаглашавање. Колегијум није постигао сагласност. У другом 
кругу гласања „за“ су гласала 22 посланика, „против“ 10 (из Републике Српске), „уздржаних“ 
није било. Предсједавајући је констатовао да је Дом одбио Предлог закона о адвокатури. 
 Дом је усвојио Предлог закључка који је у расправи изнио Милорад Живковић – „за“ су 
гласала 23 посланика (из Федерације БиХ 13, из Републике Српске 10), „против“ пет, а два 
посланика су била „уздржана“. Закључак гласи: 

„Представнички дом Парламентарне скупштине БиХ, у складу са чланом V 3. е) 
Устава БиХ, задужује Предсједништво БиХ да размотри могућности које му пружа члан III 
4. Устава БиХ у даљем разматрању Закона о адвокатури БиХ.” 
 
Ад. - 5. Предлог оквирног закона о основама научноистраживачке дјелатности и  
             координацији унутрашње и међународне научноистраживачке сарадње БиХ 
             (друго читање) 

 
Предсједавајући је у уводним напоменама рекао да је у пленарној фази девет амандмана 

поднијела Мирјана Малић. У расправи су учествовали: Шефик Џаферовић, Јозо Крижановић, 
Бериз Белкић, Момчило Новаковић, Милорад Живковић, Драго Калабић, Хусеин Нанић, Азра 
Алајбеговић, Бранко Докић и Мехмед Суљкановић.  

Дом се прво изјаснио о амандманима Мирјане Малић.  
О свим амандманима обављено је јединствено гласање. „За“ је гласало 12 посланика, 

„против“ 15, „уздржано“ пет. Предсједавајући је констатовао да амандманима нису усвојени због 
недостатка опште већине. 

Закон из ове тачке дневног реда усвојен је у другом читању са 25 гласова „за“ (из 
Федерације БиХ 18, из Републике Српске седам), четири „против“ и три гласа „уздржан“. 

    
Ад. - 6. Предлог закона о поштама БиХ (друго читање) 
 
 Предсједавајући је у уводним напоменама рекао да су у пленарној фази амандмане 
поднијели Милорад Живковић (три) и Шемсудин Мехмедовић (пет).  
 У расправи су учествовали: Бранко Докић, Садик Бахтић, Милорад Живковић, Ремзија 
Кадрић и  Шемсудин Мехмедовић. 
 На предлог Милорада Живковића, са 24 гласа „за“ (из Федерације БиХ 12, из Републике 
Српске 12), без гласова „против“ и пет гласова „уздржан“, усвојен је закључак сљедећег садржаја: 
 „Одгађа се расправа и изјашњавање о Предлогу закона о поштама БиХ ради 
стварања могућности за подношење нових амандмана у складу са чланом 118. став (3) 
Пословника.“ 
  
Ад. - 7. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о држављанству БиХ (друго читање) 
  
 Предсједавајући је дао уводне напомене, након којих није било расправе.  
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 Са 31 гласом „за“ (из Федерације БиХ 20, из Републике Српске 11), без гласова „против“ 
и једним гласом „уздржан“, усвојен је Предлог закона о измјенама и допунама Закона о 
држављанству БиХ у другом читању. 
  
Ад. - 8. Предлог закона о поступку закључивања и извршавања међународних уговора 
             (прво читање) 
 
 Након уводних напомена предсједавајућег у расправи су учествовали: Хусеин Нанић, 
Бериз Белкић, Милорад Живковић и представник Министарства иностраних послова, господин 
Перковић. 

Предлог закона о поступку закључивања и извршавања међународних уговора усвојен је у 
првом читању са 29 гласова „за“ (из Федерације БиХ 19, из Републике Српске 10), без гласова 
„против“ и три гласа „уздржан“.  
   
Ад. - 9. Предлог закона о контроли спољнотрговинског промета робе и услуга од стратешке 
             важности за безбједност БиХ (прво читање) 
            
 Предсједавајући је дао кратке уводне напомене. 
 Није било расправе о Предлогу закона. 
 Дом је једногласно - са 32 гласа „за“ (из Федерације БиХ 20, из Републике Српске 12) 
усвојио Предлог закона о контроли спољнотрговинског промета робе и услуга од стратешке 
важности за безбједност БиХ у првом читању.  
 
Ад. - 10. Предлог закона о парламентарном војном повјеренику БиХ,  
               предлагачи: посланици Шефик Џаферовић и Адем Хускић (прво читање) 
             
 Након уводних напомена предсједавајућег кратко је дискутирао Адем Хускић. 
 Предлог закона из ове тачке усвојен је у првом читању са 28 гласова „за“ (из Федерације 
БиХ 17, из Републике Српске 11), без гласова „против“ и три „суздржана“ гласа.  
  
Ад. 11. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о спорту у БиХ, предлагач: Дом  

 народа (прво читање) 
 
Предсједавајући је дао уводне напомене након којих није било расправе. 

 Приликом гласања, „за“ је било 15 посланика, „против“ 15 и „уздржана“ два посланика. 
Предсједавајући је констатовао да нема опште већине те да је Предлог закона о измјенама и 
допунама Закона о спорту у БиХ одбијен. 
 
Ад. - 12. Предлог закона о обезбјеђењу пропорционалне етничке заступљености у органима  
               управе и локалне самоуправе у БиХ – предлагач: Клуб посланика СДА 
               (прво читање) 
 

Предсједавајући је дао уводне напомене. 
 У расправи су учествовали: Шемсудин Мехмедовић, Ремзија Кадрић, Момчило 
Новаковић, Јозо Крижановић, Шефик Џаферовић, Рифат Долић, Нико Лозанчић, Хусеин Нанић, 
Екрем Ајановић, Садик Ахметовић и Славко Јовичић.   
 Приликом гласања, „за“ је било 19 посланика (из Федерације БиХ 17, из Републике Српске 
два), „против“ девет, „уздржан“ један. Одмах је спроведено усаглашавање због недостатка 
ентитетске већине. У другом кругу гласања Предлог закона о обезбјеђењу пропорционалне 
етничке заступљености у органима управе и локалне самоуправе у БиХ је одбијен – „за“ је било 
20, „против“ 10 (из Републике Српске), „уздржана“ два посланика. 
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Ад. - 13. Предлог закона о акцизама Босне и Херцеговине (прво читање) 
 
 Након уводних напомена предсједавајућег у расправи су учествовали: Шемсудин Мехмедовић, 
Милорад Живковић, Момчило Новаковић, Славко Јовичић, Садик Бахтић, Јозо Крижановић и Бајазит 
Јашаревић. 
 Предлог закона о акцизама БиХ усвојен је у првом читању са 22 гласа „за“ (из Федерације БиХ 15, 
из Републике Српске седам), седам „против“ и једним гласом „уздржан“. 

Предсједавајући је подсјетио на закључак садржан у Мишљењу Комисије за финансије и буџет 
којим се Савјет министара задужује да хитно прибави и достави Комисији мишљење Управног одбора 
Управе за индиректно опорезивање БиХ о овом предлогу закона. 
 
Ад. - 14. Изјашњавање Дома о захтјеву Комисије за финансије и буџет за продужење рока за  
              достављање извјештаја о Предлогу закона о јавним набавкама 
 
 Није било расправе након што је предсједавајући дао уводне напомене. 
 Дом је одобрио продужење рока за достављање извјештаја о Предлогу закона о јавним 
набавкама за 21 дан – „за“ је гласало 28 посланика (из Федерације БиХ 16, из Републике Српске 
12), гласова „против“ није било, а четири посланика су била „уздржана“.  
 
Ад. - 15. Изјашњавање о Предлогу ревидиране стратегије Босне и Херцеговине за 
               спровођење Анекса VII Дејтонског мировног споразума и о закључцима 
               проистеклим из расправе, усаглашеним у надлежној комисији 
 
 Предсједавајући је у уводним напоменама подсјетио да је на 50. сједници завршена 
расправа о овој тачки и да је одгођено изјашњавање због већег броја закључака изнесених у 
расправи, који су упућени надлежној Заједничкој комисији за људска права, права дјетета, младе, 
имиграцију, избјеглице, азил и етику ради достављања Дому усаглашених закључака. Рекао је да 
ће се Дом на данашњој сједници изјаснити о Предлогу ревидиране стратегије и закључку 
садржаном у мишљењу Комисије.  
 У расправи су учествовали: Мартин Рагуж, Садик Ахметовић и Милорад Живковић.  
 Приликом гласања, „за“ су била 22 посланика (из Федерације БиХ 19, из Републике 
Српске три), „против“ три, „уздржано“ седам. Предсједавајући је констатовао да недостаје 
ентитетска већина и да ће Колегијум обавити усаглашавање о Предлогу ревидиране стратегије 
Босне и Херцеговине за спровођење Анекса VII Дејтонског мировног споразума и о закључцима 
проистеклим из расправе, усаглашеним у надлежној комисији. 
 Милорад Живковић је у расправи предложио закључке о којима ће се Дом изјашњавати 
након што Колегијум обави усаглашавање о Предлогу ревидиране стратегије. Предлог закључака 
гласи: 
 1. У Ревидираној стратегији Босне и Херцеговине за спровођење Анекса VII Дејтонског 
мировног споразума, у Глави I – „Преглед актуелног стања у области избјеглица из БиХ и 
расељених лица из БиХ“ под тачком 3 – ''Трајна рјешења за лица погођена посљедицама 
принудних миграција'', а подтачка 3.2. – „Потенцијална трајна рјешења за лица у БиХ“ у 
поднаслову – „Потреба за локалном интеграцијом“ додаје се одредба „помоћ у изградњи и 
обнови кућа лицима која су се опредијелила за останак у садашњем мјесту боравка“. 
 2. Ову одредбу Савјет министара ће разрадити и уградити у  Стратегију у року од 60 дана 
у Глави III – „Идентификовани проблеми, препоруке и предлози мјера за унапређење приступа 
правима избјеглица, расељених лица и повратника“. 
 
Ад. - 16. Годишњи извјештај Централне банке БиХ за 2008. годину  
 
 Предсједавајући је дао уводне напомене. 
 У расправи су учествовали: Садик Бахтић, Славко Јовичић, Бајазит Јашаревић, Жељко 
Кузмановић и Шефик Џаферовић. 
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 Годишњи извјештај Централне банке БиХ за 2008. годину усвојен је са 28 гласова „за“ 
(из Федерације БиХ 19, из Републике Српске девет), без гласова „против“ и три гласа „уздржан“. 
 
Ад. - 17. Финансијски извјештај Централне банке БиХ за 2008. годину 
 
 Након уводних напомена предсједавајућег, гувернер Централне банке БиХ, Кемал 
Козарић, укратко је образложио извјештаје из ове и претходне тачке, а кратко је дискутовао 
Славко Јовичић. 
 Са 28 гласова „за“ (из Федерације БиХ 19, из Републике Српске девет), без гласова 
„против“ и четири гласа „уздржан“ усвојен је Финансијски извјештај Централне банке БиХ за 
2008. годину. 
 
Ад. - 18. Извјештај о активностима Канцеларије за ревизију институција БиХ за  
               2008. годину 
 
 Предсједавајући је дао уводне напомене. 
 Није било расправе. 
 Извјештај из ове тачке усвојен је са 28 гласова „за“ (из Федерације БиХ 17, из Републике 
Српске 11), једним „против“ и три гласа „уздржан“, чиме је усвојен и закључак садржан у 
Мишљењу Комисије за финансије и буџет, који гласи: 

„Представнички дом Парламентарне скупштине БиХ захтијева од Координационог 
одбора врховних институција за ревизију да размотри могућност свеобухватније 
финансијске ревизије институција Републике Српске и Федерације БиХ које су у 
надлежности Канцеларије за ревизију институција Републике Српске и Канцеларије за 
ревизију институција Федерације БиХ.“ 
 
Ад. - 19. Извјештај о утрошку средстава Предсједништва БиХ за 2008. годину  
 
 Предсједавајући је подсјетио да је овај извјештај резултат иницијативе Саве Ерића. 
 У расправи су учествовали: Садик Бахтић и Саво Ерић.  
 Извјештај о утрошку средстава Предсједништва БиХ за 2008. годину усвојен је са 20 
гласова „за“ (из Федерације БиХ 15, из Републике Српске пет), једним „против“ и 10 гласова 
„уздржан“. 
 
Ад. - 20. Извјештај о раду Државне комисије за ревизију одлука о натурализацији страних 
               држављана у БиХ за период од 01. 01. 2008. године до 16. 02. 2009. године, са 
               Предлогом закључака  
 
 Након уводних напомена предсједавајућег у расправи су учествовали: Шемсудин 
Мехмедовић, Ремзија Кадрић и Садик Ахметовић.  
 Извјештај из ове тачке усвојен је са 26 гласова „за“ (из Федерације БиХ 14, из Републике 
Српске 12), једним „против“ и пет гласова „уздржан“, заједно са закључцима садржаним у 
Мишљењу Заједничке комисије за људска права, права дјетета, младе, имиграцију, избјеглице, 
азил и етику. 

Такође, Дом је усвојио и два закључка које је у расправи предложио Шемсудин 
Мехмедовић. „За“ предлог ових закључака гласало је 17 посланика (из Федерације БиХ 13, из 
Републике Српске четири), „против“ пет, а „уздржано“ осам посланика. Због недовољне 
ентитетске већине, Колегијум је обавио усаглашавање. Сагласност није постигнута. У другом 
кругу гласања закључци су усвојени са 17 гласова „за“, осам „против“ (из Републике Српске) и 
шест гласова „уздржан“. Дакле, у оквиру ове тачке усвојени су сљедећи закључци: 

1. Прихвата се Извјештај о раду Државне комисије за ревизију одлука о натурализацији 
страних држављана у БиХ за период од 01. 01.2008. до 16. 02. 2009. године. 

2. Задужује се Савјет министара БиХ да испоштује закључке Парламентарне скупштине БиХ 
донесене на одвојеним сједницама Представничког дома и Дома народа, одржаним 13. 02. 
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2008. и 25. 02. 2008. године, и закључке усвојене по Извјештају за период од 01. 01. 2008. 
до 30. 06. 2008. године. 

3. Државна комисија за ревизију одлука о натурализацији страних држављана у Босни и 
Херцеговини наставиће радити док ове послове не преузме Министарство цивилних послова 
БиХ у складу са Законом о измјенама и допунама Закона о држављанству БиХ, који се 
налази у парламентарној процедури. 

4. Предмети списа по којима је завршен поступак ревизије биће враћени првостепеним 
органима од којих су изузети. 

5. Извјештај као информацију треба доставити свим ресорним министарствима која су водила 
првостепени поступак и доносила одлуке о додјељивању држављанства Босне и 
Херцеговине, као и надлежним правосудним органима ради надлежног поступања. 

6. Задужује се Државна комисија за ревизију одлука о натурализацији страних држављана у 
Босни и Херцеговини да објави и трећи јавни позив лицима која су добила држављанство 
БиХ, а поријеклом су са простора бивше СФРЈ, да доставе документацију на основу које су 
добиле држављанство БиХ. 

7. Задужује се Комисија да настави ревизију и оних предмета за које недостаје документација 
због оштећења, тако да од матичног уреда тражи на основу чега је извршен упис у матичне 
књиге држављана. 

(Закључци од 1 до 5 усвојени су на предлог Комисије, а закључци 6 и 7 на предлог Шемсудина 
посланика Мехмедовића) 
 
Ад. - 21. Извјештај о раду и Финансијски извјештај Агенције за поштански саобраћај БиХ  
               за 2008. годину 

 
Предсједавајући је дао уводне напомене о Извјештају. 
У расправи су учествовали: Ремзија Кадрић, предсједник Савјета Агенције за поштански 

саобраћај БиХ Нино Чорић, Бранко Докић, Селим Бешлагић и Садик Бахтић. 
Дом је са 22 гласа „за“ (из Федерације БиХ 13, из Републике Српске девет), без гласова 

„против“ и осам гласова „уздржан“ усвојио Извјештај о раду и Финансијски извјештај Агенције за 
поштански саобраћај БиХ за 2008. годину.  

Бранко Докић је у расправи предложио закључак који је усвојен са 24 гласа „за“ (из 
Федерације БиХ 13, из Републике Српске 11), четири „против“ и три гласа „уздржан“. Закључак 
гласи: 
„Задужује се Агенција за поштански саобраћај БиХ да приступи лиценцирању поштанских 
оператера у БиХ, а јавним поштанским оператерима додијели бесплатне лиценце у што 
скоријем року.“ 
 
Ад. - 22. Извјештај о раду Управног одбора Извозно-кредитне агенције БиХ за 2008. годину 
 
 Није било расправе у оквиру ове тачке дневног реда. 
 Извјештај о раду Управног одбора Извозно-кредитне агенције БиХ за 2008. годину усвојен 
је са 28 гласова „за“ (из Федерације БиХ 16, из Републике Српске 12), без гласова „против“ и три 
гласа „уздржан“. 
 
Ад. - 23. Извјештај Привремене заједничке комисије за утврђивање старе девизне штедње  
               грађана БиХ положене на рачуне домицилних банака и филијала у БиХ 
 
 Предсједавајући је у уводним напоменама посебно подсјетио на исправку Извјештаја која 
је накнадно достављена и тиме постала његов саставни дио, као и на закључке садржане у 
Извјештају. 
 У расправи су учествовали: Бранко Докић, Момчило Новаковић, Јерко Иванковић 
Лијановић, Садик Бахтић, Бајазит Јашаревић, Садик Ахметовић, Рифат Долић и Сефер 
Халиловић. 

Дом се прво изјашњавао о предлозима закључака које су у расправи предложили Момчило 
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Новаковић и Јерко Иванковић Лијановић. 
 Предлог закључка Момчила Новаковића није усвојен – „за“ је гласало 10 посланика, 
„против“ 14, „уздржано“ пет, а закључак гласи: 
 „Задужује се Привремена заједничка комисија за утврђивање старе девизне штедње 
грађана БиХ да, заједно са надлежном парламентарном комисијом, утврди принципе за израду 
измјена и допуна Закона о измирењу обавеза по основу рачуна старе девизне штедње. Закон би на 
тим принципима израдило надлежно министарство, а Савјет министара предожио у 
парламентарну процедуру у року од 60 дана од усвајања принципа у Представничком дому.  
 На овај начин Закључак бр. 3 нема потребе усвајати.“ 
 Није усвојен ни Предлог закључка Јерка Иванковића Лијановића – „за“ је гласало 10 
посланика, „против“ 16, „уздржано“ пет. Закључак гласи: 
    „Формира се група за израду измјена и допуна Закона о измирењу обавеза по основу 
рачуна старе девизне штедње са по једним представником сваке политичке странке из 
Представничког дома, која ће почети радити у року од 15 дана и у року од 60 дана у сарадњи са 
удружењима из ове области израдити измјене и допуне Закона и предложити их Представничком 
дому. Група ће радити по Пословнику по којем раде комисије Представничког дома.“ 
 Након тога, Дом је са 24 гласа „за“ (из Федерације БиХ 14, из Републике Српске 10), три 
„против“ и пет гласова „уздржан“ усвојио извјештај из ове тачке, заједно са његовом исправком и 
закључцима садржаним у Извјештају. Закључци гласе: 

1. Имајући у виду да је велики број штедиша у ратном периоду остао без штедних 
књижица, Парламентарна скупштина БиХ налаже свим институцијама које 
располажу подацима о старој девизној штедњи да издају дупликате штедних 
књижица или друге писане доказе њеним власницима, укључујући врсту и износ 
девизних средстава. Све институције у Босни и Херцеговини које располажу 
подацима о старој девизној штедњи дужне су да их, на захтјев власника старе девизне 
штедње и њихових насљедника, ставе на располагање. Парламентарна скупштина 
БиХ налаже свим институцијама у БиХ које су се бавиле пословима старе девизне 
штедње да, у сарадњи са ентитетским министарствима финансија, Дирекцијом за 
финансије Брчко Дистрикта БиХ, пословним банкама и комисијама, одмах приступе 
сравњавању стања на рачунима старе девизне штедње са власницима или њиховим 
насљедницима. Штедишама које нису задовољне утврђеним износом њихове старе 
девизне штедње на овај начин треба оставити могућност да могу судским путем 
доказивати стварни износ њихове старе девизне штедње. 

2. Парламентарна скупштина БиХ позива све надлежне институције БиХ да, у складу 
са важећим законом и пресудом Уставног суда БиХ, изврше емисију хартија од 
вриједности како би се спријечила даља дискриминација грађана у Босни и 
Херцеговни по том основу. 

3. Имајући у виду предложене закључке, као и ставове Удружења штедиша, 
Парламентарна скупштина БиХ формираће радну групу која ће израдити и 
Парламентарној скупштини БиХ доставити Предлог закона о измјенама и допунама 
Закона о измирењу обавеза по основу рачуна старе девизне штедње. 

4. Парламентарна скупштина БиХ захтијева од надлежних институција да се истражи 
ко је, када и како потрошио стару девизну штедњу. 

5. Парламентарна скупштина БиХ обавезује Савјет министара БиХ да, у складу са 
Законом, предузме мјере за рјешавање питања старе девизне штедње у Љубљанској 
банци и Инвестбанци Београд, те да је обавијести о предузетим билатералним 
активностима за рјешавање овог питања. 

 
Ад. - 24. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о  
               закључцима под бр. 1 и 5 Дениса Бећировића, предложеним поводом расправе о  
               Извјештају о раду Савјета министара БиХ за 2008. годину 
              
            Предсједавајући је подсјетио да Колегијум није постигао сагласност, а затим је кратко 
дискутовао Денис Бећировић. 
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 У другом кругу закључци су усвојени. Закључак под бр. 1 усвојен је са 17 гласова „за“, 
11 „против“ (из Федерације БиХ пет, из Републике Српске шест) и три гласа „уздржан“. Закључак 
под бр. 5 усвојен је са 19 гласова „за“, седам „против“ (из Федерације БиХ три, из Републике 
Српске четири) и шест гласова „уздржан“. Закључци гласе: 

1. Представнички дом Парламентарне скупштине БиХ задужује Савјет министара БиХ 
да у року од 30 дана достави Извјештај овом дому о узроцима који, из године у 
годину, доводе до изразито ниског степена реализације планираних активности 
Савјета министара БиХ, а посебно закона. 

2. Представнички дом Парламентарне скупштине БиХ оснива посебну истражну 
комисију (у којој ће бити заступљен по један представник сваке политичке странке у 
овом дому) с циљем да у року од 45 дана испита и достави му извјештај који садржи 
податке о: 

• свим аутомобилима које је Генерални секретаријат Савјета министара БиХ 
купио од 15. априла 2008. до 15. априла 2009. године; 

• тачним цијенама купљених аутомобила; 
• начину куповине аутомобила; 
• оправданости куповине аутомобила. 

  
Ад. - 25. и 26. 
 
 О иницијативама посланика Славка Јовичића и Жељка Кузмановића обављена је 
јединствена расправа у којој су учествовали: Јозо Крижановић, Шефик Џаферовић, Момчило 
Новаковић, Жељко Кузмановић и Славко Јовичић. 
 „За“ иницијативу Славка Јовичића гласало је 19 посланика (из Федерације БиХ девет, из 
Републике Српске 10), „против“ 13, гласова „уздржан“ није било. Колегијум као комисија је 
одмах обавио усаглашавање због недовољне ентитетске већине. У другом кругу гласања 
иницијатива Славка Јовичића да се на сједници Дома разматра „Извјештај Државне агенције за 
истраге и заштиту о достављању Извјештаја о почињеном кривичном дјелу против више лица из 
Републике Српске“ усвојена је са 18 гласова „за“, 14 „против“ (из Федерације БиХ 12, из 
Републике Српске два) и без гласова „уздржан“.  
 „За“ иницијативу Жељка Кузмановића гласало је 18 посланика (из Федерације БиХ осам, 
из Републике Српске 10), „против“ 14, гласова „уздржан“ није било. Колегијум је одмах обавио 
усаглашавање због недовољне ентитетске већине. У другом кругу гласања иницијатива Жељка 
Кузмановића да се на сједници Дома  разматра „Извјештај Тужилаштва БиХ о начину примања и 
даљем поступању у вези са достављањем Извјештаја Државне агенције за истраге и заштиту о 
почињеном кривичном дјелу против више лица из Републике Српске“ усвојена је са 18 гласова 
„за“, 13 „против“ (из Федерације БиХ 12, из Републике Српске један) и без гласова „уздржан“.  
 
Ад. - 27. Изјашњавање о Иницијативи посланика Адема Хускића и Шемсудина 
               Мехмедовића за измјену Одлуке о ограничењу увоза путничких аутомобила,  
               теретних возила и аутомобилских гума 
              
            Није било расправе у оквиру ове тачке дневног реда. 
 Са 24 гласа „за“ (из Федерације БиХ 15, из Републике Српске девет), три „против“ и пет 
гласова „уздржан“ усвојена је Иницијатива посланика Адема Хускића и Шемсудина 
Мехмедовића за измјену Одлуке о ограничењу увоза путничких аутомобила, теретних возила и 
аутомобилских гума са Мишљењем Комисије за спољну трговину и царине и закључком 
садржаним у Мишљењу који гласи: 

„Задужује се Савјет министара БиХ (надлежна министарства) да, у сарадњи са 
ентитетским владама (надлежним министарствима), убрзају доношење легислативе из 
техничко-индустријске области у Босни и Херцеговини како би се олакшало пословање 
домаћим произвођачима и омогућио надзор над тржиштем.“   
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Ад. - 28. Именовање  три члана у Заједничку комисију за усаглашавање текста  Закона о  
                 Агенцији за пружање услуга у ваздушној пловидби 
 
 Ни у оквиру ове тачке није вођена расправа. 
 У Заједничку комисију за усаглашавање текста Закона о Агенцији за пружање услуга у 
ваздушној пловидби са 25 гласова „за“ (из Федерације БиХ 16, из Републике Српске девет), два 
„против“ и пет гласова „уздржан“ именовани су посланици: Хусеин Нанић, Бранко Докић и Славко 
Матић. 
 
Ад. - 29. Именовање  три члана у Заједничку комисију за усаглашавање текста Закона о 
измјенама и допунама Закона о државној служби у институцијама БиХ 
 
 Предсједавајући је у уводним напоменама рекао да је из ОХР-а стигло упозорење да је усвајањем 
Амандмана XIII на Предлог закона у Дому народа повријеђена пословничка процедура. 
 Са 25 гласова „за“ (из Федерације БиХ 15, из Републике Српске 10), два „против“ и пет 
гласова „уздржан“, посланици Ремзија Кадрић, Милица Марковић и Мартин Рагуж задужени 
су да, имајући у виду поменуто упозорење, са делегатима који ће бити одређени у име Дома 
народа, утврде о чему се ради, те да ли је потребно усаглашавање и, ако јесте, да усагласе текст 
Закона о измјенама и допунама Закона о државној служби у институцијама БиХ. 
   
 

Тиме је реализован дневни ред.  
 
Предсједавајући је подсјетио да ће 53. сједница Дома бити одржана 13. 05. 2009. године.  
 
Сједница је завршена у 19 часова. 
Саставни дио Записника је транскрипт 52. сједнице Представничког дома. 

 
 
 
              СЕКРЕТАР                                                        ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ      
 ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                                    ПРЕДСТАВНИЧКОГ  ДОМА 
         Бранка Тодоровић                                                                             Бериз Белкић 
          


